
  

 

 
 

Aanwezig: Briek Boullart (’t Onkrooid), Amber Hulselmans (Meisjeschiro), Klaas Blockx 
(Jongenschiro), Lotte Caers en Amely Ramboux (KLJ), Axelle Winten (scouts), Rob Blockx (schepen 
van jeugd) en Pascal Thijs (secretaris JR). 

Verontschuldigd: alle afwezigen    
 

Vergaderen bij ‘t Onkrooid 

Welkom allemaal in ons kringetje achter de zaal van ’t Onkrooid. Zoals verwacht een eerder magere 
opkomst. Veel jeugdraadleden verblijven op Werchter, op vakantie en het JRK is al op voorkamp. Ook 
onze voorzitter is er uitzonderlijk niet bij. We gaan voor een korte vergadering met een paar losse 
puntjes die we bij het ingaan van de zomer met de groep willen bespreken. 
 

Fotoactie Europees Jaar van de Jeugd 2022 

We hadden grootse plannen met een fotoactie om onze jeugd in beeld te brengen in dit Europees 
Jaar van de Jeugd. Vooral na twee jaar vrijwel buiten beeld te zijn gebleven door corona, leek het ons 
een goed idee hier iets mee te doen. 
Zo vroegen we fotoclub Arfoc foto’s te maken op evenementen. We weten dat er al zijn gemaakt, 
maar op een aantal geplande evenementen zijn ze niet geraakt en de buit is voorlopig mager. Van 
het SCC kregen we foto’s doorgestuurd van Stressfactor. Dat zijn best veel foto’s, maar er zitten er 
nauwelijks tussen die passen binnen het concept van 2 tot 5 jongeren (een beetje geposeerd) per 
foto. Van de eigen jeugdbewegingen werden tot op vandaag geen foto’s doorgestuurd. 

Zoals het er nu voorstaat hebben we onvoldoende materiaal om hier veel mee te doen. De 
middenpagina van de ‘2370’ vullen in de septembereditie moet denken we nog wel lukken. De 
deadline daarvoor is half augustus. Maar ook de banners in het straatbeeld willen we nog niet 
loslaten, al hebben we dan wel een groter aantal kwalitatieve foto’s nodig.  
We schuiven daarom met onze deadline naar eerste helft september. Kampfoto’s kunnen dus nog: 
met 2 tot 5 op een foto, enthousiasme en vreugde uitstralen, leeftijd 14 tot begin 20 (geen jonge 
kinderen). Eventueel kunnen jullie ook zoeken tussen foto’s van vorige zomer, maar liefst niet ouder. 

Pascal gaat een berichtje laten aan het JRK, in de hoop dat dat nog wordt opgepikt. Hij gaat volgende 
week ook nog informeren bij de fotoclub. 
 

Dringende oproep! 

Willen jullie allen voor 15 september zoveel mogelijk foto’s doorsturen aan 
pascal.thijs@arendonk.be met 2 tot 5 personen erop (mogen ook kampfoto’s zijn.  

We zijn jullie eeuwig dankbaar    



Vooruitblik op jullie kampen 

De leiding van het JRK zit al in Lommel in de buurt van de ‘Sahara’. De leden sluiten er morgen aan. 
Waar trekken de andere jeugdbewegingen naartoe? 

De Scouts gaan doorgaans ofwel naar de kust, naar Limburg of zoals nu richting Ardennen. Dit jaar 
wordt het Spa. Dan denken we spontaan aan het alcoholverbod in een aantal Waalse regio’s. De 
Scouts gaan alcohol niet volledig verbieden, maar er alleszins verstandig mee omgaan. Er zullen 
regels worden opgelegd. 
Leiding en leden slapen allemaal in tenten. De scouts hebben heel wat tenten, maar hebben er toch 
nog extra moeten huren bij de Uitleendienst. De oudste groepen gaan naar Slovenië of Tsjechië en 
sluiten nadien pas op het kamp in Spa aan. 

De KLJ trekt dit jaar naar Kieldrecht, in de buurt van o.a. Doel en Beveren. Dat is dus de Antwerpse 
rand wat voor de KLJ een uitzonderlijke locatie is. Meestal gaan ze ergens in Limburg op kamp. 
In Limburg verwacht je fruitbomen, in Kieldrecht minder. Toch hebben ze een flinke fruitboomgaard 
al dichtste buur op kamp. Het wordt een uitdaging om daar de leden uit te houden. 

Rob komt even terug op het kamp van de KLJ vorig jaar, in een regio met overstromingen. De KLJ 
kreeg toen tal van telefoons van het Arendonkse gemeentebestuur (burgemeester en schepen), 
maar bijvoorbeeld ook van de burgemeester van de kampplaats. Met de KLJ was toen gelukkig alles 
in orde, ook al was het even spannend met een rivier die dreigde over te stromen.  
Rob wil voor iedere vereniging op kamp benadrukken dat ze steeds contact mogen opnemen in geval 
van nood, niet twijfelen, zeker bellen. 

Amber trekt deze zomer met de Meisjeschiro naar Essen, boven Antwerpen op de Nederlandse 
grens. Dat wordt een fietstrip van een 50 tal kilometers, goed haalbaar voor alle groepen vanaf het 
eerste middelbaar. Ze gaan ook vooral in tenten slapen, maar de kampplaats beschikt ook over 
gebouwen. De kampplaats kennen ze nog niet, de Chiro trekt er een eerste keer naartoe.  
In eerste instantie waren er geen tenten meer beschikbaar bij de Uitleendienst. Kort voor de zomer 
kregen ze gelukkig het bericht dat ze toch nog tenten kunnen meekrijgen. 

De Jongenschiro gaat wel naar een kampplaats waar ze al eerder zijn geweest, een mooie locatie in 
Hamont-Achel met open terrein, bossen en ook een riviertje in de buurt, ideaal. 
Ook zij gaan voor de combi tenten en lokalen. 
 

Nieuws van ’t Onkrooid 

Geen Brent vandaag, wel Briek die namens ’t Onkrooid met ons mee komt vergaderen. 
Het eerste wat hij met ons kan delen is dat er deze zomer een brandoefening in ’t Onkrooid gepland 
is. Dat zou een behoorlijk grote oefening moeten worden waarvoor o.a. 30 à 40 figuranten zullen 
worden gevraagd. Briek is niet 100% zeker, maar denkt dat de oefening ergens in de week van 15 
augustus staat gepland. 

De verluchting in ’t Onkrooid vormt al even een probleem. Zelfs met ons beperkte gezelschap hadden 
we al het gevoel dat het binnen benauwd was. Pascal vernam van de gemeentelijke technische 
dienst dat ze nu in de voorbereidende fase voor prijsonderzoek zitten. Streefdoel is te kunnen 
toewijzen eind deze zomer met uitvoering van de werken in oktober/november. 
Ook de verwarming is al lange tijd stuk. Het zou fijn zijn mocht dat ook tegen oktober opgelost 
geraken. 

’t Onkrooid had een evenement gepland samen met het jeugdhuis van Retie, een evenement op 
beide locaties met een pendelbus die de hele avond over en weer rijdt. Ze zitten momenteel een 
beetje vast met de financiële kant van zo’n avond. ’t Onkrooid heeft voortaan een BTW-nummer en 
vrij strenge regels terwijl het in Retie veel losser kan. Met consumptiebonnen werken die zowel in 
Retie als in Arendonk kunnen dienen ligt bijvoorbeeld moeilijk. Elk met eigen bonnetjes werken en de 



kosten voor de pendelbus delen moet misschien wel kunnen. Briek wil dit echter eerst nog eens goed 
bekijken en bij twijfel ook bespreken met de boekhouder. 

 

Teambuilding jeugdraad 

We hadden gekozen voor paintball als teambuilding met de jeugdraad. Een datum hadden we ook al, 
namelijk zaterdag 24 september. Dat wordt meteen ook de datum voor onze volgende vergadering. 
Qua paintballlocaties komen we in onze regio enkel Merksplas (indoor) en de Lissevijver (outdoor) 
tegen op internet. Onze voorkeur gaat naar outdoor. Pascal informeert of de geplande datum kan 
voor de Lissevijver. 
 

Vorming 

Jullie vroegen naar een vorming rond pesten, agressie en grensoverschrijdend gedrag, met Tumult als 
beste partner voor dergelijke vorming. Een datum vastleggen lukte tot voor kort echter niet.  
Vorige vergadering werden enkele nieuwe data in september, oktober en november door de groep 
voorgesteld. Enkel zaterdag 17 september was een mogelijkheid voor Tumult. Dat is voor ons 
misschien een drukke periode bij de start van een nieuw jaar, maar het moet lukken om een aantal 
personen van de leiding af te vaardigen. Pascal contacteert Tumult om de datum vast te leggen. 

We weten het niet exact, maar we verwachten dat het een vorming van zo’n 2 à 2,5 uur gaat 
worden. Vermoedelijk gaat het om maximum een twintigtal deelnemers. Met een drietal per 
vereniging moet alleszins lukken, misschien meer als niet iedere vereniging wenst deel te nemen. 
Ook hierover tijdig verdere communicatie. 
 

Coronanoodfonds 

Het coronanoodfonds voor de verenigingen loopt op z’n einde en het is de bedoeling om binnenkort 
ook het restant op een te verantwoorde manier uit te geven. Wij hadden als jeugdraad, net als 
andere adviesraden, de vraag gekregen wat er met de resterende middelen moet gebeuren. Al die 
voorstellen werden verzameld en besproken met de werkgroep voor het coronanoodfonds. 

Er werd vooral gekozen te investeren in de uitleendienst, waar in principe iedere vereniging gebruik 
van kan maken. Een feest voor de vrijwilligers komt er dus niet. Dat kan een keer plezant zijn, maar 
er blijft na afloop behalve leuke herinneringen niets van over.  
De voorstellen voor de uitleendienst werden ook voorgelegd aan de technische dienst:  
- Een mobiele wasinstallatie/wasstraat voor op evenementen en ook kwalitatieve en makkelijk op 

te stellen partytenten zijn kanshebbers. Daar wordt verder prijsonderzoek naar gedaan. 
- Een losse bestelwagen of aanhangwagen voor in de uitleen komt er normaal niet. Een ander 

voorstel bestond uit een aanhangwagen met plooitafels en stoelen. Dat voorstel komt er 
mogelijk wel. Wij als jeugdraad zijn alleszins voorstander, ook al kom je dan mogelijk in het 
vaarwater van particuliere aanbieders. 

- Er was ook een voorstel voor fietsrekken voor op evenementen, andere dan die van nu. Die 
komen er vermoedelijk niet. De gemeente heeft pas de fietsnadars aangekocht, ook al zijn die 
minder geschikt voor op grote evenementen en nemen ze veel plaats in. 

- Ook de voorraad hekwerk (Heras en nadars) zal worden uitgebreid. 
 

Varia 

De variaronde is voor alles wat nog niet aan bod kwam. Kreeg je vragen mee vanuit de leiding of zit je 
zelf nog met iets om samen te bespreken? Shoot! 



- Vanaf 1 juli is iedere vereniging/organisatie/uitbater… verplicht een mogelijkheid aan te bieden 
voor elektronische betaling. Maar dat kan bijvoorbeeld al d.m.v. overschrijving op de rekening 
voor het lidgeld of voor het kamp.  
’t Onkrooid kreeg van Formaat recent ook de mededeling dat jeugdhuizen hiermee in orde 
moeten zijn. Ze zoeken nu een oplossing die hen niet teveel moet kosten. Meestal wordt er 
immers een transactiekost per elektronische betaling aangerekend en bij een vaste kost per 
transactie is dat nadelig voor kleine betalingen zoals in een jeugdhuis. 

- De KLJ kan bijna een aanvraag indienen voor de subsidie ‘brandveiligheid en duurzaamheid 
jeugdlokalen’. De werken zijn zo goed als afgerond en de kosten komen nog goed overeen met 
de oorspronkelijke offertes. 

- Nog van de KLJ: zij gaan in september voor hun werving niet kunnen gaan spelen in de scholen. Al 
het leiding zit op school of is aan het werk. Overdag hiervoor vrij nemen/krijgen is ditmaal niet 
haalbaar. Ze vragen daarom of ze deze zomer een spel mogen komen spelen bij Speelvogels. 
Dat is niet gebruikelijk en als we dat toestaan, dan zou dat in principe voor iedere jeugdbeweging 
moeten kunnen. De KLJ mag dit doen, maar dan wel enkel als alternatief van een bezoek aan de 
scholen. Die regel geldt dus ook voor andere jeugdbewegingen: ofwel in school, ofwel bij 
Speelvogels. Achteraf een klein briefje meegeven kan, maar overdrijf daar niet mee. 

- De Meisjeschiro organiseert op 20 en 21 juli het ‘Bouwcafé’ om geld in het laatje te brengen voor 
hun geplande bouw. Iedereen welkom! 

- De Meisjeschiro zit met een probleem/discussie binnen de leiding. Er wil iemand die een tijdje 
geleden uit de Chiro is gestapt volgend jaar terugkomen, meteen als leiding. Dat is alleszins 
ongebruikelijk. Ook iemand die van de scouts wil overkomen zou volgend jaar bij de Chiro als 
leiding willen aansluiten. Enerzijds wil de Chiro voor iedereen openstaan, maar anderzijds ligt dit 
toch moeilijk en is het gebruikelijk dat je de laatste jaren als lid doorloopt vooraleer leiding te 
kunnen worden. 
We denken dat we hier moeilijk als jeugdraad advies in kunnen geven. Dit hangt bijvoorbeeld ook 
af van de reden en motivatie van de betrokken meisjes die nu leiding willen worden. Zeker bij 
gebrek aan leiding kan je al eens afwijken van de standaard werkwijze om toch sterke kandidaten 
binnen te halen. Bij de scouts is het op dit moment alleszins ook de regel dat je de laatste jaren 
lid moet zijn geweest om leiding te kunnen worden. Na dit werkjaar stopt daar trouwens een 
groot deel van de leiding bij de scouts, terwijl het aantal nieuwe leiding eerder beperkt zal zijn. 
Dat wordt even aanpassen en afwachten hoe het loopt. 

- Klaas komt als laatste aan het woord en vertelt ons dat de Jongenschiro heel uitzonderlijk dit 

weekend geen werking heeft. En dat allemaal door Werchter   . Er zit momenteel een ‘te groot’ 
aantal leiders op Werchter. 

 

Datum voor volgende vergadering: zaterdag 24 september om 10.00 uur in het gemeentehuis. 

Aansluitend trekken we eropuit voor onze teambuilding! 


